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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 6 april 2021 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande  SPF Seniorerna Farsta  

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta  

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  

Ing-Marie Svensson SPF Seniorerna Sköndal 

  

Ersättare  

Wåge Johansson PRO Sköndal 

Sven-Göran Svanborg PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Seniorerna Farsta 

Ann-Christine Hanerud SPF Seniorerna Sköndal 

  

Tjänstepersoner  

Charlotte Lindeborg enhetschef beställarenheten 

äldreomsorg 

Maria Premfors sekreterare, 

verksamhetscontroller 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
Justerat via mejl/Justerat via mejl/
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare 
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra 
sammanträdet 

Dagordningen godkändes.  

Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden 7 april. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 22 februari 2021 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet den 15 april 

Ärende nr 2: Underlag för budget 2022 med inriktning för 2023 

och 2024 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut med följande 

kommentarer.  

 

Pensionärsrådet har noterat att framtida behov av seniorbostäder 

har diskuterats vilket rådet anser vara glädjande och hoppas att 

det är något som kommer att verkställas.  

Vidare har rådets genomgång av ärendet utmynnat i några 

frågeställningar som det önskar mer information om: 

 Heltidsresan. 

 Stimulansmedel – förvaltningens strategier och arbete 

gällande beviljade stimulansmedel för bland annat digital 

utveckling och att motverka ofrivillig ensamhet. 

 Verksamhetsanpassningar som kan behövas utifrån 

förändrat statsbidrag (s 26). 

 Förtydligande om kostnadsökning för placeringar på SIS-

institution (s 27).  

 Kommunfullmäktiges inriktningsmål som innefattar att 

medarbetare ska erbjudas utbildning i svenska. 

 

Förvaltningen informerar övergripande om stimulansmedel och 

uppsökande verksamhet inom ramen för beställarenhetens 

verksamhet. Förvaltningen återkommer med mer information om 

ovanstående punkter. 
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Rådet framför önskemål om att förvaltningen återkommande vid 

rådets sammanträden informeras om beviljade stimulansmedel 

och hur medlen planeras att användas.  

 

Ärende nr 3: Träffpunkt utomhus i Sköndal med träningsredskap 

för seniorer 

Svar på medborgarförslag. 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut.  

 

Ärende nr 4: Bygg en bastu vid något av stadsdelsområdets 

strandbad 

Svar på två medborgarförslag 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 5: Föreningsbidrag 2021 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 9: Fyllnadsval till stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 13: Informationsöverföring inom vård och omsorg 

(SOU 2021:4) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 16: Motion SD om att utreda inrättandet av 

kategoriboenden med husdjursprofil 

Svar på remiss från kommunstyrelsen  

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 17: Motion Fi om bostadsgaranti för våldsutsatta 

kvinnor 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende nr 18: Motion Fi om skydd till anhöriga 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. 
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Ärende nr 19: Detaljplan för fastigheten Ledarö 3 i stadsdelen 

Farsta 

Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut.  

Rådet anser dock att förslaget saknar en plan för att tillgodose 

behovet av utbyggda kommunikationer i form av buss, pendeltåg 

och tunnelbana samt parkerings- och laddningsmöjligheter för el-

bilar i anslutning till nybyggnationen.  

 

§ 3 Information från förvaltningen 

Charlotte Lindeborg, enhetschef beställarenheten äldreomsorg, 

ger en presentation av sig själv och beställarenhetens verksamhet 

med fokusområden för 2021.  

Rådet tackar för presentationen. 

 

Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande. 

 Lägesbild covid-19. 

 Postiljonens omställningsarbete, med anledning av 

Arbetsmiljöverkets underrättelse om verksamhetsförbud 

avseende de lägenheter vars hygienutrymmen inte 

uppfyller ställda krav, fortskrider enligt plan. 

§ 4 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 5 Övriga frågor  

Under pågående sammanträde ställer rådet frågan om det 

kommer att införas en digital fixartjänst i Farsta. Frågan förs in 

på balanslistan tillsammans med övriga frågor som rådet önskar 

mer information om. 

 

§ 7 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 


